
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.14/5-2020, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Dorthe Jensen, Heinrich Mathiasen & Stine Kam  
 
 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Heinrich afventer forsat et tilbud/overslag fra elinstallatøren, til ny belysning på banerne, som vi kan gå 
videre med til kommunen. 
 
Den halvårlige rengøring blev aflyst grundet corona, der blev dog gjort gulve rent i klubhuset, i løbet af 
april. 
 
Vi skal have et tilbud på, til at få lavet troldtekt loft i klubhuset. 
 
Uddannelsen til træner har været sat i bero den seneste tid grundet corona, dog regner vi med at Didde 
som vi så blev færdiguddannet i år, stadig når at blive det. 
 
Vi skal ud og have købt nye persienner og måtter, nu hvor butikkerne er åbnet op igen. 
 
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Rally, Lydighed og Agility konkurrencerne som skulle afholdes, er desværre blevet aflyst grundet corona, 
det vides ikke om der bliver sat en ny dato for konkurrencen i år. 
 
Alle konkurrencer er beklageligvis blevet aflyst, også DM i år, det vides ikke om der bliver afholdt nogen 
form for konkurrence i år. 
     
  
 
3) Træner- og holdstatus: 
Alle trænere er gået i gang igen med deres ugelige holdtræning, efter der blev meddelt at der måtte trænes 
igen for alle fra uge 20. Det har den første uge forløbet fornuftigt, og med god afstand til hinanden. 
 
Der er lige nu 16 hunde på venteliste til hvalpehold, og 5 hunde udefra på venteliste til unghundehold. 
  
 
 
4) Indkommende forslag: 
Vi har tænkt os at få lavet en aftale med ham vi har til at gå græsset på vores arealer, om at han holder 
græsset nede selv, hvor han kommer et hvis antal gange om året, i stedet for vi ringer hver gang det 
trænger.      
 
 
 
5) Nye arrangementer: 
Der er pt. Ikke nogle udsigter til nye arrangementer grundet corona, alt er enten udsat eller aflyst. 
 
 



 
6) Økonomi: 
Alt ser forsat fornuftigt ud. 
 
 
 
7) Andet?: 

Bestyrelsesmødet bliver næste gang afholdt torsdag d.27/8. 

 

    

 


